
Bk Yoi styrelsemöte 12/2 2023

Närvarande
Ivar Nilsson, Glenn Bardh, Ömer-Can Sen, Emil Spörk Tellfjord, Sofia Vesterman, Sören 
Forsberg

1.Mötets öppnande
Ivar förklarade mötet öppnad

2.Val av ordförande,sekreterare,justerare
Till ordförande valdes Ivar Nilsson
Till sekreterare valdes Ömer-Can Sen
Till justerare valdes Sören Forsberg

3.Rapporter
a.ordförande
Kronängshallen, matssalen och simhallen är bokad för vinterlägret av Glenn.

För årsmötet kommer Ivar, Glenn , Emil att fixa grupper för stadgarna.

Glenn har skickat verksamhetplaneringen och budgeten.

Ivar har påpbörjat med påminnelser av fakturor och ändrat närvaro systemet.

Ivar föreslår att behålla telefonen som är på väggen.

b.Kassör
Glenn kommer överföra 100.000 kr till sparkontot
På kontot har vi 257,008:92 kr
sparkontot 75.918:98 kr
Betalande : 
JuJutsu: 29 st
Judo: 9 st
LML: 5 st

c. Judo sektionen
LML är väldigt få medlemmar på passen. 



Ivar har lyckas prata med Anna Zetterberg att komma tillbaka som tränare.

Andreas Wällstedt har råkat skadat nacken och lägger dräkten för stunden tills han har 
återhämtat sig.

d. Ju-Jutsu sektionen
Det var en Framtidskonferens på ju jutsu kai för alla klubbar via webben. Del 1. Del 2
Var idag.
Snackade om Ju-Jutsu kai och medlemmar om hur vi i sverige ska föröka medlemmar till 2030 
och om självförsvar och rekrytering om Mon till Kyu Graderna.
Ömer-Can Sen och Emil spörk Tellfjord var med på en av dem möten.
e. Övriga

Vi börjar packa upp matorna till kronängshallen vid 8:30. 

Glenn fixar passerkort och nycklar till lokalerna för vinterlägret.

4.Kommande läger, tävlingar och utbildningar
Vinterläger i mullsjö 25 Februari i kronängshallen.

Danläger i Linköping för ju-Jutsu Kai 4 Mars.

Det kommer vara judo tävling i  Skövde 18 februari,  Göteborg 22 April. Hasse Grahn är 
intressed av det.

Självförsvarsläger i mullsjö 20-21 Maj.

5.Utgifter
Betalat årsavgift svenska budo kampsports förbundet och Judo.

budo kampsports förbundet : 7624 kr

Judo : 3000 kr

6.Nästa möte
Nästa möte: 12/3-23 kl 11:00 i Dojon.

7.Övriga frågor
· inget för tillfället.

8.Lokal rapport 
MAK skulle återkomma men återkom alls. Emil ska försöka prata med RF och kommunen.

MAK ska ha möte med mullsjö kommun 7 Mars. Kommunen och skicka mer information efter 
mötet 7 Mars om kommunen har nån lokal eller ska bygga lokal.

9.Mötet avslutat
Ivar förklarar mötet avslutad.



Justerat:

____________________ ____________________

Vid protkollet:

____________________


